
Referat fra bestyrelsesmøde i S/K – 80
Mandag d. 19. August 2024, kl. 18.45

Mødedeltagere:
Brian Sjøstrand (S33), Jasmin Sinanovic(S23), Peter Borup Andersen (K24) og Kurt
Frandsen (K44)
Afbud fra: Allan Kold Sørensen (K28)

1. Konstituering af bestyrelsen
Det blev vedtaget at Brian Sjøstrand forbliver formand og Jasmin Sinanovic
forbliver kasserer

2. Evaluering af tilbud vedr. erstatning af båd
Bestyrelsen besluttede, at båden på legepladsen er i for dårlig stand til at blive
renoveret. Den vil derfor blive fjernet hurtigst muligt.
3 løsningsforslag til erstatning af skibet blev evalueret, men der var for mange
detaljer / ubesvarede spørgsmål til at kunne træffe en beslutning. Der skal derfor
opsættes et møde med leverandøren.

3. Udarbejdelse af regler for telt
Teltet som ejerforeningen har indkøbt måler 10x5 meter, og er meningen at ejerne
kan leje. Det blev besluttet at teltet kan lejes for 500 kr, og der skal udarbejdes en
liste over regler som skal overholdes ved udlejning, og som følger med teltet.
Ydermere skal billede af teltet på hjemmesiden, så man kan se hvad man lejer.

4. Opsættelse af bidrag til vejkontoen
Vi har måttet indse, at det bidrag som vi betaler til vejkontoen ikke er tilstrækkeligt,
når vi engang skal have lavet belægning på veje. Dette skyldes, at priserne er
steget meget, og at vores beløb ikke er blevet sat op længe.
Sammenlignet med andre ejerforeninger, så betaler vi også et lavt kontigent.
Forslaget vil blive stillet på næste generalforsamling, da dette ikke kan besluttes i
bestyrelsen.

5. Spild af olie på kantatevej
Der er desværre en entreprenør som har haft et uheld på en stikvej til kantatevej,
og vi vil derfor opsøge entreprenøren, og få dem til at kompensere eller udbedre
skaderne på vejen.


